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Адрес Glass Information Service Network 
Guanzhuang 
Chaoyang District 
Beijing PC: 100024 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Glass Information Service Network of China is a nationwide social organization constituted by the glassmakers and their suppliers, as well as
related scientific research, design, teaching and other organizations on a voluntary basis. It is headed by the Institute of Technical Information For
Building Materials Industry of China. The following items are its main functions: 
(1) Organizing and Carrying out technology development, technology and Information exchange, economic and information consultation Services,
promoting the products development, technology advancement, and economic benefit increase in glass industry. 
(2) Holding various technical markets, exhibitions, and technical training. Acting as an agent for international companies, organizations, and
associations. 
(3) Regularly compiling and circulating magazine "Architectural and Industrial Glass",a bimonthly periodical of GISNC. 
(4) Building and managing web site of China Glass Industry.

Company Profile of Glass Information Service Network

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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